
Zápis z jednání komise pro životní prostředí a ekologii 
 
 
Datum: 2. 6. 2016, 16:00 
 
Účast: Mgr. Jiří Mach, MUDr. Helena Vithová, Ing. Jiřina Michalová, Ing. Ján Pajtai, Hana Hečková 
 
 
Omluveni: - Zbyněk Havelka, Radek Vystyd 
 
Neomluveni: - 
 
Koordinátor: Ing. Petr Walenka 
 
 
(komise usnášeníschopná – ano 5 členů ze 7) 
 
 
Program: 
 

1. Zahájení, představení programu jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Nominace osobností na udělení stříbrných pamětních medailí 
4. Systém rozdělování dotací v ŽP na rok 2017 – diskuze nad programovým zaměřením 
5. Usnesení komise, závěr 

 
 
ad 1) Zahájení, představení programu jednání 
 
 
ad 2) Schválení programu     
 
Komise schválila představený program jednání v poměru:          
 
pro: 5 
proti: 0 
zdržel se: 0  
 
ad 3) Informace o nominaci osobností města na udělení pamětních medailí 
 
Ad 4) Systém rozdělování dotací v ŽP na rok 2017 – diskuze nad programovým zaměřením 
 
ad 5) Různé 
 
 
ad 6) Usnesení komise, závěr 
 
Usnesení komise č. 1: 
 
Komise na základě projednání jmen možných kandidátů na udělení pamětní medaile doporučuje 
vyznamenání těchto osobností: 
 
Václav Polívka – bývalý pracovník Technických služeb Příbram. Jako dlouholetý vedoucí střediska 
veřejné zeleně se v Příbrami aktivně podílel na tvorbě parků a lesoparků.  
  
Ing. Václav Plojhar – bývalý ředitel DIAMO s.p., o.z. SUL Příbram. Aktivně se podílel na odstraňování 
starých ekologických zátěží po uranové i rudné těžbě.  
  



Ing. Zdeněk Kunický – ředitel divize Recyklace, Kovohutě Příbram nástupnická a.s., dlouholetý 
cechmistr Cechu příbramských hutníků a olovářů. Aktivně se podílel na zajištění sanací starých 
ekologických zátěží  a na modernizaci provozu kovohutí.  
 
 
Komise schválila usnesení v poměru:          
 
pro: 5 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
 
Usnesení komise č. 2 
 
Komise projednala Program pro poskytování dotací pro r. 2016 (viz Příloha 1) a doporučuje Radě 
města následující:  
1) Celkový předpokládaný objem peněžních prostředků vyčleněných v rozpočtu na podporu v oblasti 
životní prostředí navýšit na 400 000 Kč.  
2) Odstranit klauzuli stanovující maximální výši přidělené dotace (60 000 Kč, bod 4). 
3) Zkrátit lhůtu pro rozhodnutí o žádosti ze současných 4 měsíců na 2 měsíce (bod 8). 
 
Komise schválila usnesení v poměru:          
 
pro: 5 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
 
 
Usnesení komise č. 3 
 
Komise doporučuje Radě města požádat TS Příbram o zajištění zlepšení stavu životního prostředí 
v okolí chodníku spojující lokalitu na Hvězdičce s židovským hřbitovem (nad ul. Dobříšská) formou 
umístění odpadkových košů a obnovy veřejného mobiliáře v této oblasti. 
 
Komise schválila usnesení v poměru:          
 
pro: 5 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
 
 
 
Závěr:  Příští jednání komise se uskuteční na přelomu srpna a září 2016. 
 
 
 
 
Datum:   24. 6. 2016 
Zapsal/a/: Mgr. Jiří Mach 
 
Podpis: 
 
 
 
Předseda komise: Mgr. Jiří Mach (s prohlášením, že všichni členové komise se zápisem souhlasí) 
  
Podpis: 

    


